

产品特性 Features

- 超心型指向鹅颈话筒，带3m音频线和NEUTRIK卡侬公插头。
- 话筒杆设计了两节105度垂直上下旋转调节结构，满足演讲者不同发言高度需求。
- 底座表面设计了绿色指示灯带灯开关，时刻提醒发言人员工作状态。
- 每支话筒配置一款小防风罩和一款大防风罩，以适应不同场景使用需求。
- 采用48V幻象电源供电方式，最佳拾音距离：10cm~80cm。
- Hypercardioid goose neck microphone including 3m audio thread and NEUTRIK pin male socket.
- Two sections 105° vertical up and down rotate adjustment structure design on microphone pole to meet the speaker different height requirements.
- Green direction lamp with switch on the surface of socket, which can remind the speaker working condition.
- Each microphone is equipped with a small windshield and a large windshield to meet the needs of different scenarios.
- Adopts 48V phantom power to supply, the best pickup sound distance: 10cm ~ 80cm.



参数规格 Specifications

单 体	背极式驻极体	Element	Back Electret Condense
指 向 性	超心型指向	Polar Pattern	Hypercardioid
频率响应	40Hz-20000Hz	Frequency Response	40Hz-20000Hz
灵 敏 度	-27.9dB±3dB (1dB=1V/Pa at 1kHz)	Sensitivity	-27.9dB±3dB (1dB=1V/Pa at 1kHz)
输出阻抗	27.9Ω±20% (at 1kHz)	Output Impedance	27.9Ω±20% (at 1kHz)
最大声压级	138dB (T.H.D≤1% at 1kHz)	Maximum Sound Pressure	138dB (T.H.D≤1% at 1kHz)
信 噪 比	≥78dB (1KHz at 1Pa)	SNR	≥78dB (1KHz at 1Pa)
拾音角度	120°	Pickup Sound Angle	120°
供电电源	48V	Power Supply	48V
输出接口	XLRM三针卡侬	Input Interface	XLRM Three pin male XLR
重 量	238g (不含附件)	Weight	238g (Without accessories)

